
	
Vraag	en	Antwoord	
	
De	Vrije	Vogellaan	zou	toch	op	korte	termijn	een	eerste	asfalt	laag	krijgen?	
Dat	is	beslist	nog	steeds	de	bedoeling.	Het	offertetraject	loopt	en	we	hopen	nog	steeds	(zoals	
gepland)	in	2019	de	eerste	asfalt	laag	op	de	Vrije	Vogellaan	te	leggen.		
	
Waarom	gebeurt	dat	nu	niet?	De	kavelwegvereniging	CB-weg	geeft	aan	dat	zij	van	15	t/m	23	
oktober	2019	de	bouw-weg	laten	aanleggen,	dus	waarom	wachten	met	de	Vrije	Vogellaan?	
Doordat	er	meerdere	zienswijzen	zijn	ingediend	tegen	een	initiatief	aan	de		Charlotte	
Bühlerweg	,	de	weg	die	door	de	Vrije	Vogellaan	ontsloten	dient	te	worden,	kunnen	wij	pas	
definitief	de	opdracht	verstrekken	als	100%	zeker	is	dat	de	Vrije	Vogellaan	ook	werkelijk	de	
functie	van	ontsluitingsweg	heeft.	VTZ	heeft	als	hoofddoel	om	het	gebied	te	ontsluiten	en	de	
VTZ	wegen	dienen	dit	doel.	De		status	van	de	Vrije	Vogellaan	als	ontsluitingsweg	is	nog	niet	
definitief.	
	
Tijdens	de	ALV	op	7	mei	2019	is	besloten	dat	er	in	2019	de	eerste	asfalt	laag	op	de	Vrije	
Vogellaan	gelegd	zou	worden.		
Op	7	mei	2019	is	er	in	de	vergadering	besloten	dat	de	verharding	van	de	Vrije	Vogellaan	asfalt	
zal	gaan	worden.	Ook	is	er	besloten	dat	een	nieuw	bestuur	het	offerte	traject	zou	kunnen	gaan	
starten.	Dit	is	beiden	ongewijzigd	gebleven.	
	
Waarom	komen	jullie	daar	nu	op	terug?	
In	de	ALV	van	september	2019	hebben	wij	als	het	nieuwe	VTZ	bestuur	uitgesproken	dat	de	
eerste	asfalt	laag	op	de	Vrije	Vogellaan	gepland	werd	in	het	laatste	kwartaal	van	2019	maar	
liefst	zo	spoedig	mogelijk.	Dit	is	nog	steeds	beoogd.	Het	offerte	traject	loopt	en	zodra	de	
situatie	mbt	de	Vrije	Vogellaan	helder	is	en	alle	offertes	binnen	zijn	kan	de	opdracht	worden	
verstrekt.	
	
Zoals	al	vele	malen	eerder	door	de	leden	die	aan	de	Vrije	Vogellaan	wonen	aangegeven	is	de	
huidige	situatie	van	de	Vrije	Vogellaan	onacceptabel.	
Dit	onderschrijven	wij	helemaal.	Daarom	zetten	wij	ook	spoed	achter	de	reparatie	van	de	weg.	
De	verbeterslag	wordt	volgende	week	al	uitgevoerd.	Dit	was	het	allereerste	punt	waar	wij	als	
nieuw	bestuur	mee	aan	de	gang	gegaan	zijn.	De	wegenbouwer	heeft	aangegeven	dat	tijdens	de	
werkzaamheden	van	16-	en	17	oktober	de	weg	gewoon	gebruikt	kan	worden.	Wel	kan	er	af	en	
toe	vertraging	in	de	doorgang	ontstaan.	De	bewoners	van	de	Vrije	Volgellaan	krijgen	van	ons	
op	korte	termijn	nog	separaat	bericht.	
	
Is	het	aanbrengen	van	extra	puin	en	gladtrekken	van	de	puinlaag	niet	het	zoveelste	
lapmiddel?	
Nee,	het	aanbrengen	van	extra	puin	en	gladtrekken	van	de	weg	is	een	absolute	noodzaak.	Het	
toevoegen	van	puin	alleen	is	niet	afdoende.	De	bovenste	10	cm	van	de	puinweg	wordt	eerst	
losgetrokken	voordat	nieuw	puin	wordt	aangebracht	en	de	weg	wordt	gewalst.	Doordat	de	
bovenlaag	eerst	wordt	losgetrokken	heeft	de	weg	een	betere	waterhuishouding	en	een	
langere	houdbaarheid.		
	
Waarom	gaan	jullie	de	verbinding	van	de	Platoweg	naar	de	Charlotte	Bühlerweg	versneld	
realiseren?	
Deze	beoogde	versnelling	is	ingezet	voor	twee	doelen:	a)	kavels	die	aan	dat	deel	van	de	
Platoweg	komen	bleken	eerder	te	kunnen	passeren	dan	initieel	gedacht	b)	ontsluiting	
mogelijk	maken	vanaf	de	Tureluurweg,	over	de	Platoweg	naar	de	Charlotte	Bühlerweg	en	de	



Verlengde	Hannah	Arendtweg	zodat	we	het	bouwverkeer	kunnen	spreiden	of	zelfs	actief	via	
deze	puinweg	kunnen	leiden	om	de	Vrije	Vogellaan	te	ontlasten.		
	
Mijn	huisgenoot	heeft	wel	mail	van	VTZ	ontvangen	en	ik	niet,	dat	terwijl	we	eerder	wel	beiden	
de	mails	kregen.	
Ja,	dit	klopt.	Wij	hebben	als	nieuw	bestuur	nog	geen	toegang	tot	de	applicatie	waarmee	de	
nieuwsbrieven	normaal	gesproken	worden	verzonden.	Op	dit	moment	gebruiken	wij	de	
emailadressen	van	het	adressenbestand	dat	wij	ontvangen	van	onze	administrateur.	Het	lijkt	
erop	dat	dit	bestand	maar	één	email	per	huishouden	kan	noteren.		
	
Ik	ontvang	geen	mail	van	VTZ	maar	ik	hoor	van	buren	dat	zijn	mail	van	VTZ	ontvangen	
hebben.	
Het	zou	goed	kunnen	dat	deze	mail	onbedoeld	in	een	spamfilter	terecht	komt.	Eveneens	
ontvingen	wij	behoorlijk	wat	“bouncers”,	met	de	foutmelding	“mailbox	vol”.	Kleine	tip:	
verwijder	berichten	uit	de	map	“verzonden	items”	en	check	je	spam.	
	
	
Wij	zetten	ons	in	om	alle	belangen	zo	goed	mogelijk	te	behartigen.	Mocht	u	naar	aanleiding	
van	bovenstaande	nog	vragen	hebben	dan	kunt	u	die	sturen	naar	bestuur@tureluurzuid.nl		
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